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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Max Elger (S)

2021/22:924 Lånemarknaden

Ny statistik från Kronofogden visar att det vid årsskiftet noterades en ny 
rekordnivå för svenskarnas skulder hos Kronofogden: 94 miljarder kronor. Det 
är en ökning med ungefär 7 miljarder sedan förra året, eller närmare 20 
miljoner kronor om dagen.

Trots vissa regleringar och åtgärder för att åstadkomma en mer ansvarsfull 
lånemarknad finns det fortfarande ett hav av aktörer som erbjuder snabblån till 
skyhög ränta.

Uppsökande direktreklam via sms, samtal och e-post riskerar att det skapas 
överskuldsättning efter ogenomtänkta lånebeslut.

Mot bakgrund av detta vill jag fråga statsrådet Max Elger:

 

Avser statsrådet att vidta några åtgärder för att skapa en mer ansvarsfull 
lånemarknad?

………………………………………

Mattias Karlsson i Luleå (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-01-27
Besvaras senast
2022-02-09 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


